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Nota analyse Cariben SB.docx

Goedemorgen allemaal,

Ik heb net met [IEEEZEMMbesproken dat het ons handiger lijkt om vaccinatie niet nog een keer te benoemen in deze nota. Er is

gisteravond al een heldere notitie naar de staatssecretaris gegaan om met de minister te bespreken; we willen verwarring

voorkomen. Dus ik heb een paar alinea’s weggehaald EE © Zie track changes.

Groet,

Van: ER (5.12: JEN eminvws.nl>

Verzonden: woensdag 17 maart 2021 00:16

sor KEEN 2 (AEC) SEER ov ISERIES iv. ENED
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Reisadvies Bonaire

Urgentie: Hoog

Ha allen,

Bijgevoegd concept nota voor Hugo. Die kunnen we morgenochtend de lijn in doen met 1) RIVM analyse en 2) de regeling die Hugo

dan kan tekenen.

BEY ie: weten dat ze morgenochtend om uiterlijk 11:15 de wijzigingsregeling nodig heeft. Voor morgenochtend 11:15 volledig

interdepartementaal afgestemd en de lijn door is wel erg ambitieus moet ik zeggen, maar we gaan het proberen! Hugo zal dan als

eerste moeten tekenen, andere departementen hebben dan nog iets langer om hun bewindspersonen te informeren en te laten

tekenen.

ik stuur jou dan zsm daarna de finale versie van de nota door, wil jij daar véér 10:00 naar kijken?

je krijgt alle stukken dan om 10:00 in [JEKEZmet het verzoek het uiterlijk 10:15 te accorderen (en eventueel aan te

passen natuurlijk) en door te zetten naar

lk heb dan ondertussen contact met || EEhet proces daarna snel te laten verlopen. Excuus voor extreem korte

deadlines!

kun jij svp voor 09:30 naar de nota kijken en de PM’s over vaccins aanvullen?

i

Ter achtergrond: Ik heb bijgevoegde wijzigingsregeling vanavond interdepartementaal gedeeld met beleid en WJZ met de juristen.

Deadline is 10:00 morgenochtend. Afstemming met Saba/Statia is afgerond en ik ben met Bonaire in gesprek over hoelang de

coulance regeling moet zijn. Zij reageren vanavond nog op de regeling. Qua testcapaciteit: als het goed is komen er vrijdag 4

machines aan voor PCR-testen + sneltesten (van Hestia). Daarnaast ook een klinisch laborant die mensen zal opleiden om te testen.

Zou dan zondag/maandag volledig operationeel kunnen zijn. Tot dat moment kan via Bonbida worden getest, maar moet mogelijk
iets coulanter worden omgegaan met de testverklaringen. Gebruiken in NL ook vaker een coulanceregeling, zal morgen met

communicatie afstemmen hoe dit het beste naar de reizigers te communiceren (want ze moeten het wel proberen).

Dit betekent overigens wel dat Bonaire dus gewoon het testen met Hestia inregelt zonder overleg, moeten we het nog even over

hebben denk ik, maar dat mag tot morgen wachten ©@

Fijne avond!

Groet,

Van: Blokhuis, P. (Paul) JEEMaminvws.ni>
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Verzonden: dinsdag 16 maart 2021 22:00

5.1.2e £5.1.2e
I ED

@ minvws.nl>;

@ minvws.nl>; 5128]
5.1.2e %12e 5.1.2e |R% @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Reisadvies Bonaire

Hoi IEEE
Eens met jullie advies. et is in overeenstemming met het RIVM-advies van van vandaag.

Ik lees daarin ook een heel heldere lijn vwb vaccineren van 18-plus, eerste bullet bovenaan blz 4.

Volgens mij is het handig om dit advies naar Hugo te sturen met als oplegger een paar bullets, waarover moet worden

besloten.

1. Instemmen met 18+ wtnodigen voor vaccinatie

2. Reisadvies aanscherpen voor Bonaire

3. Vragen om in de leveringsplanmen het Caribisch deel van het koninkrijk voluit mee te nemen.

Akkoord!?

Ik neem aan dat Sell met “verheffingen” op pag 3 van het advies besmettingen bedoeld?

Succes!

van: [EEN BE (BEY MEE @minvws.nl>
Datum: dinsdag 16 mrt. 2021 9:06 PM

Aan: Blokhuis.P. (Paul) <BSCHE

i

;

}

Ny) <BERFEN ) minvws.nl>, EES E EE GEE <BR ninvws.nl>, [EARL EAL
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Onderwerp: Reisadvies Bonaire

Dag BEER
In aanvulling op ons telefoongesprek van zojuist nog het volgende. Naar aanleiding van de oplopende cijfers op Bonaire, Curacao

en Aruba heeft het RIVM vandaag bijvoegde analyse gestuurd. Na een aantal weken met relatief lage incidentiecijfers, is er nu

weer sprake van een (forse) verheffing op de benedenwindse eilanden, met name op Bonaire. Het betreft zowel de incidentie

(1056/100.000/7dgn), positivity rate (30,5%) als ziekenhuisopnames (5). Vandaag zijn er 62 mensen positief getest. Er liggen

momenteel 5 covid-patiénten in het ziekenhuis. 19 ziekenhuismedewerkers blijken positief getest en daarom gaan ook collega’s in

guarantaine. Er zijn geen echte ziekenhuisclusters en electieve zorg is nog op volle kracht.

De meest belangrijke conclusies en adviezen van het RIVM zijn:

Waarschijnlijk is de VK-variant verantwoordelijk voor de snelle stijging op de benedenwindse eilanden. Tevens zijn de

Californische, New Yorkse, Mexicaanse en beide Braziliaanse varianten aangetoond op verschillende eilanden.

Op basis van de huidige ontwikkelingen en beperkte medische faciliteiten, alsook het nisico voor verdere mtroductie van

virusvarianten naar ENL en de andere eilanden adviseert het RIVM om Bonaire als hoog risicogebied te beschouwen.

Voor de andere eilanden hoeft het reisadvies op dit moment niet te worden aangepast.

Tevens adviseert het RIVM, net als de vaccinatiegezant, om het vaccinatieprogramma op Bonaire, maar ook op de andere

eilanden, met spoed af te ronden en de gehele bevolking van boven de 18 jaar direct op te roepen zich te laten vaccineren.

Een hoge vaccinatiegraad op de eilanden draagt naar verwachting bij aan het tegengaan van verdere stijging van het

aantal besmettingen en reduceert het risico voor verdere verspreiding van varianten naar ENL.

Tot slot adviseert het RIVM om strengere maatregelen te nemen op de benedenwindse eilanden om de uitbraak te

beperken en de druk op de zorg niet te verzwaren.
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Dit heeft een aantal consequenties:

Ik adviseer om de RIVM-adviezen omtrent reizen over te nemen. Dat wil zeggen het reisadvies voor Bonaire aan te

scherpen en het eiland als hoog-tisicogebied beschouwen. Dit betekent dat reizigers vamut Bonaire naar Europees NIL,
Saba en Statia zich moeten laten testen en in (thuis)quarantaine moeten. Een corridor voor medische en essentiéle

diensten kan nog wel worden ingezet. Graag ontvangen wij hier nog vanavond jouw akkoord op, omdat dit moet via

een aanpassing van de ministeriele regeling. Gezien de eerstvolgende vluchten van KLM en TUI donderdag en zaterdag

zijn, is het wenselijk om het reisadvies morgen met spoed aan te passen. Hier is vanavond akkoord voor ontvangen in de

alert call tussen PDC-19, dirAZ en dirNCTV. Dit betekent dat vanavond de ministeriele regeling interdepartementaal zal

moeten worden afgestemd zodat hij morgen kan worden ondertekend door de ministers van JenV, BZK en VWS, in

afstemming met minlenW, stasBZK en uzelf.

Ik zal vanavond dit voomemen delen met de gezaghebber en hem vragen hier ook nog vandaag op te reageren.

De adviezen van het RIVM omtrent het met spoed afronden van de vaccinatiecampagne voor de gehele bevolking komt
overeen met ons advies, we wachten nog op een besluit daarover.

Parallel op de RIVM analyse heeft ook Bonaire besloten maatregelen aan te scherpen. Op Bonaire vindt zometeen (21:00
NL tijd) een persconferentie plaats, waarin de gezaghebber een lockdown zal afkondigen, inclusief suiting scholen, een

avondklok en een alcoholverbod voor publieke plaatsen. Dit zal naar verwachting grote sociaaleconomische gevolgen
hebben.

Hoor graag spoedig van je terug, uiteraard bereid om verdere toelichting te geven.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


